

التاريخ: 2022/10/19
المرجع: 2022/CAD/BK/151

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمه الله وبركاته،،،

الموضوع : إفصاح مكمل بشأن الدعاوى والأحكام القضائية

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

الحرفي

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP

نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

2022/10/19	التاريخ
شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	إسم الشركة المدرجة
أول درجة 2019/2431 - استئناف مدني الفروانية 3/2019/5629 - الرقم الألي 190997390	رقم القضية الألي- رقم الدعوى
دعوى نذب خبير	موضوع القضية
2022/10/18	تاريخ الحكم
محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم- الدائرة
- المدعية (المستأنف): شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية. - المدعى عليهم (مستأنف ضدهم): 1- علي أحمد زبيد. 2- عبدالرحمن محمود زمان. 3- غانم بن سعد الكواري.	أطراف الدعوى
المدعية (الشركة)	الحكم لصالح
حكمت المحكمة شكلا بعدم قبول إدخال خصوم آخرين في الدعوى ، وموضوعا برفض الدعوى وألزمت المدعية المصروفات ومبلغ مائة دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
حكمت المحكمة بإلغاء الحكم المستأنف والقضاء بانتهاء الدعوى ، وفي الاستئناف الفرعي من الخصوم برفضه.	منطوق حكم الاستئناف
-	منطوق حكم التمييز
لا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي، حيث حكمت محكمة الاستئناف بانتهاء دعوى نذب خبير بصور تقرير الخبير الذي اثبت للمدعية (الشركة) الحق بالمطالبة بمبلغ 580 مليون ريال قطري (ما يعادل 44,753,211 دينار كويتي)، وستقوم الشركة برفع دعوى أخرى للمطالبة المباشرة بالمبلغ بعد انتهاء الدعوى التمهيدية.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

أحرى

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP



Date: 19/10/2022
Ref: 151/BK/CAD/2022

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Supplementary Disclosure of Lawsuits & Court Judgment

With reference to the above subject, find attached disclosure form of lawsuits & court judgment in accordance with Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

Sincerely,

**Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member**



Disclosure of the lawsuits & Court Judgment

Date	19/10/2022
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Case Automated No. – Lawsuit No.	First Degree court 2431/2019 – Appeal Court Farwaniya Civil/ 3 5629/2019 - Automated Number: 190997390
Case Subject Matter	Expert assignment claim.
Judgment Date	18/10/2022
The Court that Issue the Judgment - Circuit	the Court of Appeal (Farwaniya - Civil/3).
Parties of the Case	- The Plaintiff (Appellant): Al-Imtiaz Investment Group Company. - The Defendants (Appellees): 1- Ali Ahmed Zubaid. 2- Abdul Rahman Mahmoud Zaman. 3- Ghanem Bin Saad Al-Kuwari.
The Judgment is in Favor of	The Plaintiff (the Company).
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	the Court ruled; on a formality level, refused the implication of new litigants in the lawsuit. And on the case's merit, the Court rejected the claim and ordered the plaintiff to pay the expenses case and an amount of one hundred dinars as actual attorney's fees.
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	The court ruled to overturn the appealed judgment and that the case has ended and rejected the subsidiary appeal by the opponents.
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	-
The Potential Effect of the Judgement on the Company	There is no financial impact at the moment. The Court of Appeal ruled that the case of assigning an expert has ended by the issuance of the expert's report, which proved to the Plaintiff (the Company) the right to claim 580 million Qatari Riyals (equivalent to 44,753,211 KD), and the company will file another lawsuit to claim the amount directly after the end of this preliminary lawsuit.



Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member